
Zápisnica z rady školy konanej dňa 18.2.2016 

 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Kontrola uznesenia 

4. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti za prvý polrok šk. roka 

2015/2016 

5. Informácie o ročnej uzávierke a čerpaní rozpočtu 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 

 

1. Radu školy otvorila predsedkyňa rady školy Ľ. Bohušová, ktorá privítala prítomných 

a oboznámila ich s programom stretnutia. 

2. Zapisovateľom bola zvolená pani učiteľka Ľ. Bohušová a overovateľom pani I. Ilčíková 

3. Kontrola uznesení: všetky uznesenia prijaté na minulej rade školy boli splnené. 

4. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti predniesla prizvaná pani riaditeľka Mgr. 

Ingrid Majerová.  Oboznámila prítomných s tým, že sa naša materská škola zapojila 

do pilotnej fázy  overovania inovovaného štátneho vzdelávacieho programu pre 

predprimárne vzdelávanie v materských školách a od septembra 2015 pracujeme 

neho. V mesiaci január sa uskutočnila depistáž predškolskej zrelosti, ktorú 

predškoláci zvládli k celkovej spokojnosti. Iba dvom deťom bola doporučená odložená 

školská dochádzka. 

5. Pani riaditeľka ďalej informovala o tom, že naša materská škola hospodári 

s vyrovnaným rozpočtom. V novom kalendárnom roku došlo k navŕšeniu rozpočtu 

o 4% na mzdy a odvody pre všetkých zamestnancov. 

6. Pani riaditeľka informovala o potrebe opraviť strechu. Opravu by sme chceli 

zrealizovať cez dotácie, ktoré bude naša MŠ žiadať na rozšírenie kapacity a to formou 

nadstavby. 

Do diskusie sa zapojila pani Mgr. M. Homolová, ktorá opätovne upozornila na to, že 

deti nemôžu splachovať toalety. Je to spôsobené starými a veľkými nádržkami 

umiestnenými vysoko. Pani riaditeľka prisľúbila nápravu. Urobí sa rozpočet na nové 

nádržky a podľa výšky nákladov sa rozhodne, či sa vymenia všetky nádržky naraz 

alebo postupne. 

Ďalej pani Mgr. J. Kmetíková navrhla, aby sa v rámci tvorivých dielní, ktoré organizuje 

naša MŠ (Veľká noc, Vianoce) usporiadala „Burza výrobkov“ a získané finančné 

prostriedky použili na kúpu výtvarného materiálu. 

 

 



Rada školy prijala nasledovné uznesenia: 

1. Rada školy berie na vedomie: 

- správu o výchovno- vzdelávacej činnosti za 1. polrok šk. roku 2015/2016, 

- správu o čerpaní rozpočtu v roku 2015 a  nový rozpočet na rok 2016 a  

nasledujúce dva roky. 

2. Rada školy ukladá: 

-  vymeniť staré nádržky k  toaletám za nové.  

   Zodpovedná pani riaditeľka. 

   Termín:  priebežne, podľa možností čerpania financií  

- prerokovať návrh pani Mgr. Kmetíkovej na  pedagogickej rade. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ľ. Bohušová      Dňa: 19.2.2016 

 

Overila: I. Ilčíková 


